
 

Referat Bestyrelsesmøde 16-1-2023 

 

Fremmødte: PC, Carsten, Ronni, Lena, Bjarne & Gry 

Referent Bjarne & Gry 

 

       0. Velkommen: Bjarne bød velkommen i bestyrelsen til de 2 nye medlemmer, og vore roller blev kort 
præsenteret. 

1. Nyt fra formanden Bjarne: Kort status om NFIK. Tilmelding til landspokal for både herre og 
dame. Igen kontakt fra DGI -tager et møde. Gry & Bjarne er nedsat i 125 års udvalget. 

2. Status økonomi Lena: Hurtig gennemgang - der er store udsving hovedsagelig pga. endnu ikke 
modtaget tilskud. 

3. Orientering fra Tennis Lena: Intet nyt. 

4. Orientering fra Senior Carsten: Vi er i opstartsfasen - det meste er på plads. 

5. Orientering fra Ungdom Ronni: Christine & Henrik er i ungdomsudvalget. Vi er tilmeldt 
pigeraketten. Næsten i mål med trænerstaben. 

6. Orientering fra Sponsor/vedligehold/bane PC: På sponsor siden bliver der en del udskiftning, 
og en del vil blive kontaktet ang. forlængelse. Vedligeholdelse: Omklædningsrum skal males. 
Bane: Der arbejdes stadig på at få kunstbane til NAB. Der arbejdes på at få lys i hjørnet v/bane2 
så aktivitesbanerne kan benyttes om aftenen. Der er aftalt med kommunen at der stadig 
kommer robot plæneklippere. 

7. evt Formanden skal huste at "Godkendelse af referat skal med på dagsordenen. 

8. Næste møde: Det er fastsat til d. 12. april kl 19:00 i klubhuse 

 

Bjarne 

 

 

 


